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INTERPELACJA 

W związku ze zbliżającymi się wyborami do Rad Osiedli proszę o odpowiedź na pytanie: 

• Czy władze Miasta planują przeprowadzić akcję promującą zbliżających się wyborów 
do Rad Osiedli w celu zwiększenia zainteresowania mieszkańców tymi wyborami? 
Jeżeli tak to jakie przewidziane są na to fundusze i kto z ramienia Miasta będzie za to 
odpowiedzialny. 

Z poważaniem 


